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Z powaianiem
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. ?*ru"l_r sig do pana prezydenta w imieniu mieszkaricr5w Osiedla

)j::Tj":T- wielkigo o wytrudowanie placu zabaw, miejsca rekreacji dta.,ztect z rego osiedra na terenic przy Szkore pocrstawowei nr 2 i Gimnazjumn: 2. T:.:n szkoly jest. centralnym miejscem osiedla, stanowi rni"jr""rekreacji dzieci w czasie zajp6 lekcyjnyih o.", jest ferenem sppdzaniaczasu po lekcjach do p6inych godzin plpoiuclniowych.

Apelujg do Pana prezydenta pomoc w tej sprawie.


